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Duurzaam wijkcontract  
« Nieuw leven in de moderne wijk blazen » 
 
Datum: 24.04.2023 
Locatie: wijkantenne, 108 Strijdersstraat. 
Redactie : Departement Strategische Zaken  
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Agenda 
1. Inleidende  
2. Presentatie van de voortgang van de socio-economish projecten 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
3. Catering  
4. Presentatie van de voortgang van het Duurzaam wijkcontract team 

 
1. Inleidende van de verantwoordelijke socio-economische acties, Maxime Hecquet 

Maxime Hecquet, verantwoordelijke socio-economische acties van de Duurzame Wijkcontract, 

leidde de vergadering in door de krijtlijnen voor 2023 uit te zetten met een nieuwigheid: de 

lancering van de verschillende socio-economische projecten in januari 2023. Het doel van deze 

vergadering is om het buurtcomité te informeren over de voortgang van deze projecten. Hij 

maakte ook van de gelegenheid gebruik om de nieuwe projectmanager, Eloïse Bissell, voor te 

stellen. 

Maxime Hecquet presenteerde vervolgens het programma van de avond. De socioeconomische 

projectleiders zullen om de beurt de doelstellingen presenteren die in het laatste jaar van 2023 

zijn bereikt. Na de pauze presenteert het team van het Duurzaam Wijkcontract om de beurt de 

stand van zaken van hun doelstellingen voor dit jaar. 

Maxime Hecquet sloot af met een herinnering aan de verschillende rollen van de 

Buurtcommissie van het Duurzaam Wijkcontract. Ze treedt op als overlegorgaan om een 

algemene evaluatie te geven aan het College van Burgemeester en Schepenen. Dit laatste zal, op 

basis van het advies van de Wijkcommissie, de tussentijdse verslagen goedkeuren. Elke 

vraag/antwoord wordt in overweging genomen en genoteerd in de notulen die naar het College 

van Burgemeester en Schepenen worden gestuurd. 
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2. Presentatie van de voortgang van de socio-economish projecten 

 

• Jeudhuis 
 
Doris de Lovinfosse, coördinator, gaf een korte presentatie van haar project "Jeudhuis" en de stand 
van zaken voor 2023. Het jeudhuis bevindt zich in de buurt van het park Saint Moulin aan de Valida-
antenne en het initiatief ging van start in 2019. De deelnemende jongeren zijn tussen 12 en 16 jaar 
oud. Het doel van het project is om behoeftige jongeren te helpen de belangrijkste beginselen van 
burgerschap te begrijpen en te integreren. Dit delen tussen de jongerenwerkers en de jongeren 
gebeurt door middel van verschillende activiteiten die zijn aangepast aan hun behoeften. Huidige 
activiteiten zijn onder andere dans, vechtsporten en muziek. De belangrijkste activiteiten in het 
jeughuis zijn activiteiten en inloopsessies. Het doel is om een veilige ruimte te creëren waar jongeren 
zich kunnen uiten. 
 
In het kader van het Duurzaam Wijkcontract wil het jeudhuis zijn publiek verbreden en dichter bij de 
Moderne Wijk staan. Wekelijkse inloopsessies op woensdag tussen 13.00 en 20.00 uur zijn in januari 
begonnen in de Wijkantenne. 
 

• Vragen/antwoorden 
 
Een bewoner vroeg of er veel jongeren naar het Valida-centrum komen? 
Ja, er komen best veel jongeren. Er zijn ook jongeren die regelmatig komen. Deze jongeren hebben 
elkaar meestal ontmoet op het Initiatiefplein. We hebben groepen van 4-5 jongeren. 
 
Een bewoner vraagt of er ook meisjes naar het Valida centrum komen? 
In het begin kwamen er niet veel meisjes. Nu doen er een paar meisjes mee. Dit is te danken aan het 
nieuwe team van het jeugdhuis, dat bestaat uit zowel mannelijke als vrouwelijke begeleiders. Het 
centrum biedt ook activiteiten voor meisjes van hetzelfde geslacht op dinsdag. Dit geeft meisjes in de 
buurt een "safe space".  
 
Een inwoner vraagt of de activiteiten van het Jeugdhuis zich uitstrekken over heel Sint-Agatha-
Berchem? 
Het jeugdhuis discrimineert niet, het maakt geen onderscheid tussen jongeren uit verschillende 
wijken. Het doel van de inloopsessies van het Jeugdhuis in het wijkfiliaal is om een nieuw publiek te 
bereiken. Bovendien kunnen we zo partnerschappen aangaan met andere socio-economische 
actoren zoals Garance. 
 
Een bewoner vraagt of het Maison de jeunes samenwerkt met Axelle Franck voor de activiteiten 
"sport voor iedereen"?  
Het jeugdhuis richt zich niet op sportactiviteiten. De activiteiten worden gekozen op basis van de 
wensen en behoeften van de jongeren. Er zijn bijvoorbeeld thaiboksactiviteiten op zaterdagochtend. 
 
Een bewoner vroeg naar het aantal jongeren dat naar het jeugdcentrum komt. Er lijkt niet veel 
verkeer te zijn. Zou het Maison de jeunes bijvoorbeeld de basisscholen kunnen informeren, aangezien 
veel jongeren hier niet van op de hoogte zijn? 
Het jeugdhuis plant activiteiten voor de lagere 6 klassen in de plaatselijke scholen. Er was een gebrek 
aan begrip bij jongeren en families over de identiteit van het jeugdhuis. Op dit moment is er een 
duidelijke verbetering in het aantal inschrijvingen. Het begrip burgerschap kwam niet aan bod. Maar 
nu, wanneer een jongere zich inschrijft, voert het team van het jeudhuis een gesprek van 45 minuten 
met de ouders om een kader vast te stellen. 
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Het jeugdhuis heeft deelgenomen aan jeugdkampen en dit heeft geholpen om een familiale 
dynamiek te creëren. Vroeger waren er een paar problemen, maar sinds 2022 zijn die er niet meer. 

 
Een bewoner vraagt hoe oud de deelnemers aan het jeugdhuis zijn? 
De jongeren zijn tussen 12 en 26 jaar oud. 
 
Een bewoner vroeg zich af hoe het zit met het leeftijdsverschil tussen de deelnemers? 
Tot nu toe zijn er geen problemen geweest, wat het gezinsaspect versterkt. 
 

• Plaats voor vrouwen 
 
Tere Iglesias Lopez, projectmanager openbare ruimten en toegankelijkheid bij Garance, vertelt ons 
over haar project "Plaats voor vrouwen". Het doel van het project is om preventieve actie te 
ondernemen door middel van activiteiten voor één sekse, zodat vrouwen en meisjes zich openbare 
ruimten kunnen toe-eigenen voor hun dagelijkse behoeften. Deze activiteiten zijn verkennende 
wandelingen waarbij de deelnemers zich tijdens de wandeling moeten concentreren op hun 
zintuigen. Het is meestal door details dat de perceptie van een gebruiker kan veranderen. 
Sportactiviteiten in de openbare ruimte worden vaak uitgevoerd door mannen. Het doel van het 
project " Plaats voor vrouwen " is om wekelijkse activiteiten te organiseren zodat de aanwezigheid 
van vrouwen in de openbare ruimte normaal wordt. Andere activiteiten die door het project worden 
voorgesteld zijn zelfverdedigingscursussen en interne trainingen om het gemeentepersoneel 
bewuster te maken. Het doel voor 2024 is om het project te communiceren en een netwerk te 
creëren. De verkennende wandelingen beginnen met het in kaart brengen van de ervaringen van de 
deelnemers met de openbare ruimte. Deze informatie wordt vervolgens doorgegeven aan het 
adviesbureau Karbon, zodat zij dit in hun studies kunnen opnemen. Er zijn ook activiteiten gepland 
met het jeugdhuis en de lokale missie. 
 

• Vragen/antwoorden 
 
Een bewoonster merkte op dat veel socioeconomische projecten meer gericht zijn op vrouwen dan op 
mannen en vroeg zich af waarom daar zoveel moeite voor wordt gedaan?  
In een ideale wereld zijn vrouwen gelijk aan mannen. Helaas is dat in onze samenleving niet het 
geval, ook al zijn vrouwen vrij. Er zijn bijvoorbeeld nog steeds straatintimidaties die vrouwen ervan 
weerhouden om volledig van openbare ruimtes te genieten. Het idee is om onze patriarchale 
samenleving te deconstrueren. De mythe van de angst voor het onbekende is overal in onze 
samenleving. In de verbeelding van de maatschappij wordt de straat gezien als een gevaar voor 
vrouwen. Toch vinden de meeste pesterijen (waarvan er al veel zijn) niet op straat plaats, maar thuis.  
Het project gaat ook met mannen werken, maar omdat er ongelijkheid is, moeten we eerst de 
schijnwerpers op vrouwen richten, zodat we bruggen kunnen blijven slaan tussen mannen en 
vrouwen. 
 
Een bewoner vroeg of de informatie al op de site stond? 
 Ja, er wordt al gecommuniceerd over het project. 
 

• Garfield project 
 
Robin Timmermans presenteert het "Garfield"-project. De workshop bestond uit 3 brainstorms. 
Tijdens de eerste brainstorm werd het team geconfronteerd met de moeilijkheid om met het 
doelpubliek te communiceren. Daarom kozen ze voor de strategie om de straat op te gaan om 
jongeren rechtstreeks te ontmoeten. Tijdens de tweede brainstorm ontmoette het team lokale 
jongeren om de toekomstige installatie te conceptualiseren. Tijdens de derde brainstormsessie 
konden de "Frères Poulet" de tekeningen van de jongeren concretiseren en de toekomstige 
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implementatiefase organiseren. De uitvoeringsfase is gepland voor september 2024. De locatie is nog 
niet bepaald. De deelnemende jongeren zijn jongens tussen 16 en 26 jaar. Het team zou graag 
vrouwelijke deelnemers vinden voor de volgende fase van het project. De inzet van deze jongeren is 
geweldig om te zien. Dit zijn jongeren die een stereotiep beeld hebben van jongeren die op straat 
rondhangen, en dat beeld willen ze graag veranderen door deel te nemen aan dit project. 
 

• Vragen/antwoorden 
 
Een bewoner vroeg of de jongeren Nederlands begrepen, aangezien de projectleiders Nederlandstalig 
waren? 
70% van de jongeren gaat in het Nederlands naar school. Het projectteam is hieraan gewend en de 
leiders zijn over het algemeen tweetalig. Er is dus echt geen probleem met de communicatie. 
 
Een bewoner vroeg of de jongeren in de buurt wonen? 
Ja, ze wonen in de buurt. Ze zijn er trots op dat ze deel uitmaken van dit project. Ze willen hun imago 
verbeteren. 
 
Een bewoner vraagt waar de installatie gepland is? 
De locatie is nog niet bepaald. Het zal strategisch gekozen worden zodat het geen zoneringsgebied is 
voor jongeren in de buurt. Een bewoner zei verder dat het goed zou zijn als buurtbewoners ook 
betrokken worden bij deze activiteiten, zodat ze gedeeld kunnen worden tussen generaties. 
   
Een bewoner vroeg of er oplossingen zijn gevonden om ervoor te zorgen dat er vrouwelijke 
deelnemers zijn? 
Nee, er is nog geen concrete actie ondernomen. 
 

• Vermaakt en expressie : Show, chaud devant ! 
 
Yves Hanosset, coördinator van het erfgoed op wielen voor het project "Show, chaud devant", vertelt 
ons hoe het project vordert. Het eerste deel van het jaar was gewijd aan de voorbereiding en 
communicatie van het evenement. De voorbereidingen voor de festiviteiten bestonden uit 
participatieve workshops met buurtbewoners en de communicatiestrategie richtte zich voornamelijk 
op feestelijke roadshows in de buurt. Yves Hanosset toont ons de video van het eerste evenement, 
"la fête des lumières" (link beschikbaar op de facebookpagina of de website). 
 

• Vragen/antwoorden 
 
Een bewoner wees erop dat het project anders was dan andere projecten en vroeg of de activiteiten 
in 2024 vergelijkbaar zouden zijn? 
Er zijn plannen voor twee buurtfeesten. Het eerste zal plaatsvinden op 8 september en zal de vorm 
hebben van een braderie en kermis. Het proces zal hetzelfde zijn als bij het Lichtfestival. De 
roadshows beginnen op 25 april. Omdat het thema anders is, zullen de activiteiten, kostuums enz. 
anders zijn, maar het principe blijft hetzelfde: straatmarkten, participatieve workshops en een 
buurtfeest. Het team hoopt 400 mensen te verwelkomen op het volgende feest.  
Tijdens de paascursus zullen ze ook samenwerken met Axelle Franck om jongeren uit de buurt te 
ontmoeten. Ze zijn ook van plan om scholen in de buurt te benaderen.  
 
De bewoners feliciteerden en bedankten het team. 
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• Zero Afval 
 
Adelaïde Ragot, projectmanager bij Ubran-ecology, vertelt ons over het project "Zero bioafval". Het 
doel van het project is om in drie jaar tijd naar nul bioafval toe te werken. Het onderzoek wordt in 
drie fasen uitgevoerd: diagnose, ondersteuning van bewoners en installatie om het project duurzaam 
te maken. Het team is begonnen met de eerste fase van het project, een belangrijke theoretische 
fase waarin het bioafval in de wijk wordt gekwantificeerd. Dit afval wordt onderverdeeld in twee 
families: plantaardig afval, waaronder houtachtige en niet-houtachtige planten vallen (gazons, enz.), 
en voedselafval. Als resultaat van deze eerste fase hebben we 240 ton afval per jaar, dat allemaal is 
opgenomen in het Duurzaam Wijkcontract. Ze hebben een interactieve kaart van het gebied gemaakt 
om een beter idee te geven van deze hoeveelheden en waar ze vandaan komen. In de tweede fase 
wordt onderzocht hoe dit afval wordt verwerkt. Hiervoor zullen vragenlijsten naar de buurtbewoners 
worden gestuurd. Er zal ook een participatief seminar worden georganiseerd. 
 

• Vragen/antwoorden 
 
Een bewoner vroeg of er een conflict zou zijn met de oranje vuilniszakken ? 
De hoeveelheden die worden opgehaald door Net Brussel zijn veel groter. Het afval in de rand zal 
niet concurreren met dit afval. 
 
Een bewoner vroeg of er composteringsinstallaties gepland zijn in de wijk? 
Ja, het idee is om voorzieningen te creëren op basis van de behoeften van de bewoners. 
 
Een bewoner vroeg of het project afval verzamelt of bewoners opleidt? 
Nee. Het project zamelt geen afval in, maar zorgt voor oplossingen om bewoners te helpen hun afval 
te beheren. De implementatie is gepland voor 2025, in samenwerking met de buurtbewoners. 
 
Een bewoner vroeg of ze bewoners helpen als ze een compostvat willen opzetten ? 
Het project voorziet in workshops over de verschillende principes en oplossingen die naar behoefte 
zullen worden geïdentificeerd. De oplossingen zullen waarschijnlijk gecombineerd moeten worden. 
 
Een bewoner vraagt of het actiegebied beperkt is tot de Moderne Wijk of tot de omtrek van het 
Duurzaam Wijkcontract? 
Het project bestrijkt de hele duurzame wijk. Voor het gemak gebruiken we de naam "Moderne Wijk", 
maar de perimeter omvat het hele Duurzaam Wijkcontract. 
 
Een bewoner vroeg of voedselafval vooral door scholen wordt geproduceerd? 
Nee, het zijn vooral huishoudens die voedselafval produceren. Plantaardig afval wordt echter 
grotendeels geproduceerd door scholen. 
 

• Gecultiveerde biodiversiteit 
 
Adelaïde Ragot, projectmanager bij het centrum voor stadsecologie, presenteert het project 
"gecultiveerde biodiversiteit". Het project omvat het opzetten van een boomgaard en workshops 
over stedelijke moestuinen. Het is de bedoeling dat het project participatief wordt. De site komt op 
een terrein van Comensia in het Jean-Christophecentrum. 
 
 
 
 

• Vragen/antwoorden 
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Een bewoner vroeg welke bewoners hiervan zouden kunnen profiteren? 
Alle buurtbewoners kunnen deelnemen. 
 
Een bewoner vroeg hoe hij of zij betrokken kon raken? 
De registratie en co-constructie zijn gebaseerd op verzoeken van bewoners. Het is de bedoeling dat 
het team de boomgaard opzet en de bewoners traint in het beheer ervan, zodat de boomgaard 
daarna zelf kan worden beheerd en duurzaam kan worden. 
 
Een bewoner vroeg of het land omheind zou worden om schade te voorkomen ? 
Het team kan hier op dit moment geen antwoord op geven. 
 
Een bewoner vroeg of het Openveld boomgaard/moestuin project wordt opgegeven ? 
Nee, de moestuin blijft bestaan, maar de nieuwe aanplant komt op het Jean-Christophe terrein. 
 
Een bewoner vroeg hoe ze van plan waren om contact op te nemen met de bewoners voor de tweede 
fase ? 
Het team zal beginnen met het uitdelen van vragenlijsten die moeten worden ingevuld. Daarna gaan 
ze op pad om mensen te werven, flyers uit te delen, e-mails te versturen enzovoort. 
 

• Berchem digitaal 
 
Floriane Staes, coördinator socio-cohesie, stelt het project "Berchem Digitaal" voor. Het doel van dit 
project is het bestrijden van de digitale kloof in het gebied dat onder het Duurzame Wijkcontract 
valt. Het doel is om mensen te leren omgaan met internet, applicaties enzovoort. In 2023 heeft de 
afdeling socio cohesie het DOR (Digitale Openbare Ruimte) opgezet, opleidingen gegeven in het 
gebruik van Canvas, Word, enz., coderings- en podcastworkshops gegeven en digitaal ontbijten 
georganiseerd. Het doel voor 2024 is om het Repair Café te lanceren zodat mensen hun digitaal tools 
kunnen repareren. Er zijn ook cursussen gepland over 'nepnieuws' en drones. Ze zijn ook van plan om 
inloopcentra op te zetten waar computers ter beschikking van de bewoners kunnen worden gesteld. 
 

• Vragen/antwoorden 
 
Een bewoner vroeg welke communicatiestrategie ze aan het opzetten waren ? 
Het team communiceert informatie via flyers, posters, enz. 
 
Een bewoner vroeg hoeveel bewoners bij het project betrokken zijn? 
Gemiddeld zijn er 4-5 bewoners. 
 
Een bewoner vroeg hoeveel computers er beschikbaar zijn? 
Er zijn 10 computers beschikbaar voor de bewoners. 
 
Een bewoner vroeg wie de deelnemers waren ? 
Het zijn over het algemeen jonge mensen die komen. Op maandagochtend zijn het vaak moeders die 
komen. 
 
Een bewoner vroeg wanneer hij af en toe een computer kon komen gebruiken? 
Het centrum is open op donderdag tussen 9.00 en 13.00 uur. Er worden flyers uitgedeeld met de 
openingstijden. 
 
Een bewoner vroeg of deelnemers zich moeten inschrijven? 
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Nee. Bewoners hoeven zich niet in te schrijven voor de inloopsessies, maar wel voor de workshops 
en trainingen. 
 
Een bewoner vroeg of ze bewoners kunnen helpen als ze frauduleuze of phishing e-mails ontvangen? 
Op dit moment is er nog niets geregeld, maar het zou interessant zijn om een training over dit 
onderwerp te organiseren. 
 

• Lokale missie 
 
De leiders van de lokale missie werden verontschuldigd voor hun afwezigheid. Als gevolg van een 
interne fout in de verwijzing van hun contactpersonen, hebben zij hun uitnodiging voor de 
vergadering van het buurtcomité niet ontvangen.  
 
Onze excuses voor dit ongemak. 
 

• BZLW 
 
Jérome Bohbot, leider van het project "nul langdurig werklozen", presenteert het project en de 
huidige status. Het doel is om een structuur te creëren die werkloze bewoners kan aannemen. Deze 
structuur zou de vaardigheden en behoeften van de buurt optimaal benutten. Het project is 
geïnspireerd op een experiment in Frankrijk. Sindsdien zijn er 17 initiatieven geweest in Wallonië. In 
tegenstelling tot Frankrijk is er in België echter geen wettelijke structuur. Dit maakt het niet 
gemakkelijker om het project op te zetten. Ze gaan ervan uit dat we allemaal vaardigheden hebben. 
Jammer genoeg probeert onze maatschappij mensen in hokjes te stoppen. Maar niet iedereen past 
in dit kader. Bovendien is er geen tekort aan geld, want werkloze burgers zijn duur voor de staat. 
Door het wettelijke kader is het project moeilijk uit te voeren. De eerste fase was het ontwerpen van 
het project. Het project wordt nu afgerond door het bedrijf. De tweede fase is het opzetten van een 
lokaal werkgelegenheidscomité, waarin lokale bewoners, vertegenwoordigers van gemeentelijke 
diensten, enz. zitting hebben. Het doel is om het project democratisch te houden. De 
communicatiestrategie zou zijn om deel te nemen aan de " rooftocht ". Het doel is om dit jaar 2 
banen te creëren. Het bedrijf zal zeker deel uitmaken van de sociale economie om ervoor te zorgen 
dat het project een toekomst heeft op lange termijn. Het team maakt ook vorderingen met zijn 
aanvragen voor Europese subsidies. 
 

• Vragen/antwoorden 
 
Een bewoner vroeg hoeveel werknemers er momenteel in dienst zijn ? 
Aangezien er nog geen wettelijk kader is, zijn er geen werknemers. 
 
Een bewoner vroeg op welke leeftijdsgroep dit gericht is? 
Het project richt zich op iedereen. Het is gericht op jongeren, wederzijdse burgers enzovoort. 
 
Een bewoner dacht dat er specifieke voorwaarden waren om tewerkgesteld te worden, bestaan die 
nog? 
De financiën van het project zijn beperkt, daarom zullen in eerste instantie de bewoners met een 
artikel 60 statuut de eerste werknemers zijn. 
 
Een bewoner vroeg of het project wordt opgezet in het gemengde gebouw Openveld?  
Het project wordt in eerste instantie gehuisvest in een tijdelijk gebouw totdat de nieuwbouw klaar is. 
 
Een bewoner vroeg of het doel van het project is om jobs te creëren in Berchem?  
Ja, het doel is om een winstgevend bedrijf op te richten om werklozen te helpen. 
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Een inwoner vroeg of het de bedoeling was om een filiaal op te richten?  
Neen, het filiaal werd opgericht in het kader van het project "Lokale missie". Het doel van dit project 
is de oprichting van een onderneming, niet van een informatiecentrum. 
 

• Sport voor iedereen 
 
Zoals bij de meeste socio-economische projecten was het eerste obstakel de communicatie van het 
project naar de doelgroep. De strategie die werd gebruikt om deelnemers aan te trekken was directe 
ontmoetingen met concrete activiteiten in de straten van de wijk. Het project heeft nu tussen de 6 
en 15 jongeren. De aangeboden activiteiten zijn gericht op verschillende doelgroepen. Er wordt 
bijvoorbeeld elke maandagochtend een wandeling georganiseerd voor volwassenen uit de buurt. Er 
zijn ook vakantiecursussen voor kinderen. Er zitten een paar meisjes in het project, maar die komen 
niet regelmatig. Door deze activiteiten kunnen buurtbewoners Berchem ontdekken en wat beweging 
krijgen. 
 

• Vragen/antwoorden 
 
Een bewoner vroeg of de cursussen gratis waren? 
De cursussen zijn niet gratis, maar de bijdrage is €20 voor de week. Dit zorgt ervoor dat alle kinderen 
die zich aanmelden deelnemen. 
 

• Duurzaamheidsworkshops 
 
Amélie Ancelle presenteert het project " workshops-duurzaamheid " en de komende evenementen. 
Het doel van het project is om duurzaam gedrag te promoten onder buurtbewoners. Bijvoorbeeld 
het maken van zelfgemaakte tandpasta, bezoeken aan lokale boerderijen, het nemen van 
snijworkshops, enz. Er worden samenwerkingsverbanden opgezet met andere aanbieders van 
economische activiteiten. De wandelingen worden bijvoorbeeld gedaan in samenwerking met het 
project "Sport voor iedereen". 
 

• Vragen/antwoorden 
 
Een bewoner vroeg of er plaatsen moesten worden gereserveerd en waar? 
Inschrijvingen gebeuren via e-mail en je moet reserveren omdat er een beperkt aantal plaatsen is 
voor het comfort van de gids en de deelnemers. 
 

• Wijkagent 
 
Maxime Hecquet, socioeconomisch ambtenaar voor het Duurzame Wijkcontract, presenteert de 
activiteiten van de wijkagenten. De belangrijkste activiteiten van de wijkagenten zijn het beveiligen 
van de omgeving door de wijk in zones in te delen. Wanneer ze schade, sluikstorten, enz. vaststellen, 
melden ze dit aan de preventiedienst van de gemeente. Ze bewaken ook schoolreisjes en bezoeken. 
Hun rol bestaat erin op te treden als vertrouwenspersonen in de wijk. Ze worden beschouwd als het 
contactpunt tussen het team van het Duurzaam Wijkcontract, de bewoners en de gemeente. 
 

• Vragen/antwoorden 
 
Een bewoner vroeg hoe het project in stand zou worden gehouden? 
We kunnen die vraag niet beantwoorden, omdat het aan de gemeente is om te beslissen of hun 
posten duurzaam zullen zijn.  
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Een bewoner vroeg naar de duurzaamheid van de projecten in het kader van het duurzaam 
wijkcontract ? 
Bij de keuze van de projecten is rekening gehouden met de duurzaamheid van het project. 
 
 Een bewoner stelde voor om jongeren in de buurt bewuster te maken van netheid door het 
organiseren van participatieve vuilnisophaalacties? 
Dat is een heel goed idee, en zou een van de workshops kunnen zijn die we kunnen organiseren. 
 

3. Catering  

 

4. Presentatie van de voortgang van het Duurzaam wijkcontract team 

 

• Projectmanager DWC 
 
Jil Phillipot, procetmanager van het project Duurzame Wijkcontracten, geeft ons een 
voortgangsverslag over de doelstellingen voor 2023. Dit jaar staat in het teken van de uitvoeringsfase 
van het programma: de socioeconomische acties en de overheidsopdrachten voor het luik 
"bakstenen" zijn gelanceerd.  
- Ook is de grond voor het gemengde project op Openveld veiliggesteld.  
- Het ontwerpbureau Karbon is geselecteerd voor het contract voor de openbare ruimte.  
- Het programma van het Duurzaam Wijkcontract is aangepast om de sporthal te verplaatsen naar 
het gemengde gebouw op Openveld. 
- De openbare aanbesteding voor de gemengde voorziening Openveld is gestart. 
- Aanvragen en aanvragen voor cofinanciering zijn gedaan (EFRO, Europees). 
- Het wijkkantoor is gerenoveerd en ingehuldigd. 
- Er zijn twee Wijkcommissies georganiseerd. 
- De overdracht aan de nieuwe projectmanager is aan de gang. 
 

• Vragen/antwoorden 
 
Een bewoner vroeg of er al projecten gepland waren voor de Openveld-locatie ? 
De wedstrijd is aan de gang en het ontwerpbureau wordt in juli 2024 aangesteld. 
 

• Verantwoordelijke socio-economische acties 
 
Maxime Hecquet, verantwoordelijke socio-economisch, geeft ons een update over de doelstellingen 
voor 2023. Het jaar stond in het teken van de lancering van socio-economische initiatieven. De eerste 
fase van het jaar was gewijd aan de oproep tot het indienen van projecten voor de verschillende 
acties die zijn opgenomen in het Duurzaam Wijkcontract. Dit jaar werd ook de oproep voor 
participatieve projecten gelanceerd. Maxime heeft ook gewerkt aan de communicatie van het 
Duurzaam Wijkcontract: lancering van de website en de Facebookpagina. Er zijn plannen om een 
nieuwe Instagram-pagina te lanceren om verschillende doelgroepen te bereiken.   
 

• Vragen/antwoorden 
 
Geen vragen 
 

• Wijkantenne 
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Maxime Hecquet, verantwoordelijke socio-economisch, presenteert het project "Wijkantenne » Het 
werd ingehuldigd op 18 april 2023, na werkzaamheden uitgevoerd door Jil Philippot. Het team van 
het Duurzaam Wijkcontract, de Lokale missie en het Jeudhuis zullen drie keer per week aanwezig zijn. 
Andere belanghebbenden van socio-economische projecten gebruiken het kantoor als 
ontmoetingsplaats. 
 

• Vragen/antwoorden 
 
Een bewoner vroeg hoe de wijkantenne zou blijven bestaan ? 
Het filiaal blijft niet bestaan, maar het is de bedoeling om de huidige activiteiten te ontwikkelen in 
het nieuwe gebouw met gemengde bestemming Openveld. 
 
Een bewoner vraagt of er plannen zijn voor een ontmoetingsruimte in het nieuwe gebouw? 
Het buurthuis krijgt deze functie. Het zal in 2028 operationeel zijn. 
 

• Participatief Budget 
 
Maxime Hecquet, verantwoordelijke socio-economisch, presenteert de participatieve projecten. Het 
programma van het Contract voor een Duurzame Wijk voorziet in een budget dat aan de bewoners 
wordt toegekend voor verschillende projecten. De budgetten zijn als volgt  
- 2024 : 30 000 
- 2025 : 35 000 
- 2026 : 35 000 
Als het budget niet wordt gebruikt, wordt het overgedragen naar het volgende jaar. Dit jaar hebben 
we 3 projecten: een naaiatelier, het beplanten van de Ruelens Wijk en het organiseren van twee 
buurtfeesten. 
 

• Vragen/antwoorden 
 
Geen vragen 
 
De Buurtcommissie eindigde met het bedanken van de projectleiders, het team van het Duurzaam 
Wijkcontract en de bewoners voor hun aanwezigheid. 


